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Θέμα:«Σε αδιέξοδο οι καλλιεργητές καλαμποκιού

Αναβρασμός επικρατεί στους 

σύμφωνα με δημοσίευμα της έγκριτης τοπικής Εφημερίδας «Ελευθερία» της Λάρισας, 

στρέμματα καλλιέργειας καλαμποκιού σε 

νιτρορύπανσης με λίγο και κακής ποιότητας νερό, 

ΚΑΠ. 

Αναλυτικότερα, οι αγρότες, όπως τονίζεται στο δημοσίευμα, θεωρούν 

συγκεκριμένο μέτρο, που τους εξαιρεί πριμοδοτώντας άλλες 

κάμπου για την καλλιέργεια καλαμποκιού, που φέτος μάλιστα θα δοθεί επιδότηση

στρέμμα. Συγκεκριμένα, στο Νομό Λάρισας σχεδόν 

βρίσκονται “στο κόκκινο”, εκτός

παραγωγικές και εύφορες εκτάσεις

προγράμματος νιτρορύπανσης του 

μικρότερη ποσότητα νερού και νερό κακής ποιότητας.Η 

έχει ευλόγως ξεσηκώσει “θύελλα

επανεξέταση των εδαφολογικών χαρτών

Θεσσαλίας να “τιμωρούνται”κατ’ αυτόν τον τρόπο.
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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΛΙΑΚΟΥΛΗ 
Γραμματέας Κοινοβουλευτικής Ομάδας 

Βουλευτής Ν. Λάρισας  
 

   Λάρισα, 12 Νοεμβρίου2022 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, κ. Γ. Γεωργαντά 

Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Κ. Σκρέκα 

Σε αδιέξοδο οι καλλιεργητές καλαμποκιού στη Λάρισα και το θεσσαλικό κάμπο

 

Αναβρασμός επικρατεί στους παραγωγούς καλαμποκιού του Νομού Λάρισας,

σύμφωνα με δημοσίευμα της έγκριτης τοπικής Εφημερίδας «Ελευθερία» της Λάρισας, 

καλλιέργειας καλαμποκιού σε περιοχές παρουσιαζόμενες ως 

νιτρορύπανσης με λίγο και κακής ποιότητας νερό, τίθενται εκτός συνδεδεμένης ενίσχ

οι αγρότες, όπως τονίζεται στο δημοσίευμα, θεωρούν 

τους εξαιρεί πριμοδοτώντας άλλες περιοχές εκτός του θεσσαλικού

κάμπου για την καλλιέργεια καλαμποκιού, που φέτος μάλιστα θα δοθεί επιδότηση

. Συγκεκριμένα, στο Νομό Λάρισας σχεδόν όλες οι περιοχές που παράγεται καλαμπόκι 

εκτός των περιοχών της Ελασσόνας. Το θέμα μάλιστα 

εκτάσεις της Χώρας.Ο λόγος είναι οι εδαφο

προγράμματος νιτρορύπανσης του 2015, που υποστηρίζουν ότι σε αυτές τις περιοχές υπάρχει 

μικρότερη ποσότητα νερού και νερό κακής ποιότητας.Η εξαίρεση ενίσχυσης από το καλαμπόκι

θύελλα” αντιδράσεων στους αγρότες του κάμπου, που ζητούν την 

επανεξέταση των εδαφολογικών χαρτών που κατατέθηκαν στην Κομισιόν με

κατ’ αυτόν τον τρόπο. 

και το θεσσαλικό κάμπο» 

του Νομού Λάρισας,καθώς 

σύμφωνα με δημοσίευμα της έγκριτης τοπικής Εφημερίδας «Ελευθερία» της Λάρισας, χιλιάδες 

παρουσιαζόμενες ως “κόκκινες”λόγω 

εκτός συνδεδεμένης ενίσχυσης στη νέα 

οι αγρότες, όπως τονίζεται στο δημοσίευμα, θεωρούν άδικο το 

εκτός του θεσσαλικού 

κάμπου για την καλλιέργεια καλαμποκιού, που φέτος μάλιστα θα δοθεί επιδότηση 55 ευρώ ανά 

οι περιοχές που παράγεται καλαμπόκι 

των περιοχών της Ελασσόνας. Το θέμα μάλιστα αφορά τις πιο 

Ο λόγος είναι οι εδαφολογικοί χάρτες του 

, που υποστηρίζουν ότι σε αυτές τις περιοχές υπάρχει 

εξαίρεση ενίσχυσης από το καλαμπόκι 

κάμπου, που ζητούν την 

με πολλές περιοχές της 
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Δεδομένου ότι ο αγροτικός κόσμος της Λάρισας, όπως και γενικότερα της Χώρας, βρίσκεται 

ήδη σε οριακό αδιέξοδο επιβίωσης

ανεξέλεγκτωνανατιμήσεων, που πολλαπλασιάζουν υπέρμετρα το 

Δεδομένου ότι με επανειλημμένες κοινοβουλευτικές μου παρεμβάσεις, έχω αναδείξει τα 

πολλαπλά διαδοχικά πλήγματα στους παραγωγούς

Δεδομένου ότι για το ΠΑΣΟΚ 

πολίτες β’ κατηγορίας, αλλά αξίζουν πολύπλευρης έμπρακτης στήριξης

συνεχίσουν να καλλιεργούν τα χώματά μας κα

οικονομική ζωή των χωριών, απέναντι στην υποβάθμιση, εγκατάλειψη και ερημοποίηση

 

 

1) Είναι σε γνώση σας το πρόβλημα

αναφορικά με τον αποκλεισμό από την ενίσχυση χιλιάδων στρεμμάτωνκαλλιέργειας 

καλαμποκιού από τη συνδεδεμένη ενίσχυση σ

2) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για 

νέοτελειωτικό “χτύπημα” 

υφιστάμενης οικονομικής ασφυξίας στο πλαίσιο της αλματώδους ακρίβειας

οριστική “εξόντωσή” τους;  

3) Τι ακριβώς θα περιλαμβάνουν οι ενέργειές σας και σε 

υλοποιηθούν; 

4) Γενικότερα, ποιο είναι το σχέδιο της Κυβέρνησης

νιτρορύπανσης  στα ύδατα και εδάφη 

προκειμένου να διασφαλίζεται απολύτως η 

και ποιότητα των προϊόντων, χωρίς 

των παραγωγών; 

 

[2] 

Δεδομένου ότι ο αγροτικός κόσμος της Λάρισας, όπως και γενικότερα της Χώρας, βρίσκεται 

οριακό αδιέξοδο επιβίωσης, εξαιτίας της δραματικής ενεργειακής

που πολλαπλασιάζουν υπέρμετρα το κόστος παραγωγής

Δεδομένου ότι με επανειλημμένες κοινοβουλευτικές μου παρεμβάσεις, έχω αναδείξει τα 

στους παραγωγούς της Λάρισας. 

Δεδομένου ότι για το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής οι κάτοικοι της υπαίθρου δεν αποτελούν 

αξίζουν πολύπλευρης έμπρακτης στήριξης από την Πολιτεία, για 

να καλλιεργούν τα χώματά μας και να κρατούν ζωντανή

απέναντι στην υποβάθμιση, εγκατάλειψη και ερημοποίηση

Ερωτώνται οικ.κ. Υπουργοί: 

Είναι σε γνώση σας το πρόβλημα, που αναδεικνύει το προμνησθέν τοπικό δημοσίευμα

αποκλεισμό από την ενίσχυση χιλιάδων στρεμμάτωνκαλλιέργειας 

καλαμποκιού από τη συνδεδεμένη ενίσχυση στη νέα ΚΑΠ; 

θα προβείτε για να επιλυθεί το μείζον αυτό ζήτημα και 

 στους παραγωγούς καλαμποκιού, το οποίο 

υφιστάμενης οικονομικής ασφυξίας στο πλαίσιο της αλματώδους ακρίβειας

 

θα περιλαμβάνουν οι ενέργειές σας και σε ποιο συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα

το σχέδιο της Κυβέρνησης αναφορικά με τις 

νιτρορύπανσης  στα ύδατα και εδάφη του Νομού Λάρισας και ευρύτερα της Θεσσαλίας, 

να διασφαλίζεται απολύτως η Υγεία των κατοίκων και η 

των προϊόντων, χωρίς σε καμία περίπτωση να υφίσταται πλήγμα το εισόδημα

Η Ερωτώσα Βουλευτής

Ευαγγελία Λιακούλη

     

Δεδομένου ότι ο αγροτικός κόσμος της Λάρισας, όπως και γενικότερα της Χώρας, βρίσκεται 

ενεργειακής κρίσης και των 

κόστος παραγωγής. 

Δεδομένου ότι με επανειλημμένες κοινοβουλευτικές μου παρεμβάσεις, έχω αναδείξει τα 

Κίνημα Αλλαγής οι κάτοικοι της υπαίθρου δεν αποτελούν 

από την Πολιτεία, για να 

κρατούν ζωντανή την κοινωνική και 

απέναντι στην υποβάθμιση, εγκατάλειψη και ερημοποίηση. 

που αναδεικνύει το προμνησθέν τοπικό δημοσίευμα, 

αποκλεισμό από την ενίσχυση χιλιάδων στρεμμάτωνκαλλιέργειας 

το μείζον αυτό ζήτημα και να αποτραπείένα 

στους παραγωγούς καλαμποκιού, το οποίο -δεδομένης της 

υφιστάμενης οικονομικής ασφυξίας στο πλαίσιο της αλματώδους ακρίβειας- θα σήμαινε την 

ποιο συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα θα 

αναφορικά με τις επιπτώσεις της 

του Νομού Λάρισας και ευρύτερα της Θεσσαλίας, 

των κατοίκων και η ασφαλής παραγωγή 

σε καμία περίπτωση να υφίσταται πλήγμα το εισόδημα 

Ερωτώσα Βουλευτής  

Ευαγγελία Λιακούλη 




